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Szeptember 13-Ã¡n ismÃ©t Ã¼lÃ©sezett a vÃ¡rosi kÃ©pviselÅ‘-testÃ¼let. A gyÅ±lÃ©sen szÃ³ba kerÃ¼lt a vÃ¡rosnapok Ã©s mÃ¡s
kulturÃ¡lis programok kezdÃ©si pontja. MegvitattÃ¡k az ElsÅ‘ RegionÃ¡lis FesztivÃ¡l finanszÃrozÃ¡sa kÃ¶rÃ¼li gondokat, ahogy
az idei kÃ¶ltsÃ©gvetÃ©st is, melynek tarthatÃ³sÃ¡gÃ¡rÃ³l eltÃ©rÅ‘ek a vÃ©lemÃ©nyek. 

A gyÅ±lÃ©s elejÃ©n Oravec JÃ¡n polgÃ¡rmester kÃ¶szÃ¶ntet mondott a nyugdÃjba vonulÃ³ Koday Zsuzsanna,
kÃ¶nyvtÃ¡rigazgatÃ³, hosszÃº Ã©ves munkÃ¡jÃ¡Ã©rt. A felszÃ³lalÃ¡sok kÃ¶zÃ¶tt taglaltÃ¡k a vÃ¡rosnapok programjÃ¡t is. KiderÃ¼lt,
politikai okok miatt kevÃ©s vezetÅ‘ politikus vesz (vett) rajta rÃ©szt, ezÃ©rt marad (maradt) el a focimÃ©rkÅ‘zÃ©s is. â€žNehÃ©z azokat
a politikusokat ma egymÃ¡s mellÃ© Ã¡llÃtani, akik tÃz Ã©vvel ezelÅ‘tt mÃ©g kezet rÃ¡ztakâ€• â€“ Ã©rvelt Oravec. SzÃ³ba kerÃ¼lt a
BartÃ³k Ã“voda kÃ¶ltÃ¶zÃ©se is, mely nem valÃ³sul meg. Ennek az oka az, hogy az EgyhÃ¡zi Ã“voda a kÃ©pviselÅ‘k korÃ¡bbi
dÃ¶ntÃ©se Ã©rtelmÃ©ben tovÃ¡bbra is a szÃ¶vetkezeti sori Ã©pÃ¼letben marad, Ãgy a magyar Ã³vodÃ¡t mÃ¡r nem tudjÃ¡k oda
helyezni. 
Miroslav ChalmovskÃ½ a kulturÃ¡lis rendezvÃ©nyek kezdÃ©si idÅ‘pontjÃ¡t kritizÃ¡lta. Egy ide vonatkozÃ³ vÃ¡rosi rendelet
szerint, amely az Ã©jszakai nyugalomra vonatkozik, este tÃztÅ‘l csendnek kell lennie, Ãgy a programoknak idÅ‘ben el kell
kezdÅ‘dniÃ¼k ahhoz, hogy a megfelelÅ‘ idÅ‘ben vÃ©get Ã©rjenek. Oravec elismerte, hogy hibÃ¡s dÃ¶ntÃ©st hoztak, amelyen
vÃ¡ltoztatni kÃ©szÃ¼lnek. A vÃ¡rost zÃ³nÃ¡kra szeretnÃ©k osztani, az egyes rÃ©szeken Ãgy mÃ¡s-mÃ¡s idÅ‘ponttÃ³l lenne az
Ã©jszakai nyugalom. MinderrÅ‘l a kÃ¶vetkezÅ‘ Ã¼lÃ©sen szavazhat a testÃ¼let. Ã•rendÃ¡s FrantiÅ¡ek a papÃrgyÃ¡r Ã©rtÃ©kesÃtÃ©sÃ©rÅ‘l
kÃ©rdezett. A nem hivatalos informÃ¡ciÃ³k szerint kÃ¶zel az eladÃ¡srÃ³l szÃ³lÃ³ egyezsÃ©g, az Ã¼zleti titokra hivatkozva
azonban a gyÃ¡r vezetÃ©se nem kÃvÃ¡n tÃ¶bbet elÃ¡rulni. 
Csepregi ZoltÃ¡n a jÃºliusban megrendezett regionÃ¡lis fesztivÃ¡lt, illetve annak pÃ¡lyÃ¡zatÃ¡t is szÃ³ba hozta. A tÃ¡mogatÃ¡si
szerzÅ‘dÃ©s megkÃ¶tÃ©se elhÃºzÃ³dott, Ãgy a fesztivÃ¡lt, illetve a rÃ¡ fordÃtandÃ³ 15 ezer eurÃ³t a vÃ¡ros Ã©s a kultÃºrhÃ¡z sajÃ¡t
zsebbÅ‘l fizette ki. A projekt kiÃrÃ³ja, a MezÅ‘gazdasÃ¡gi Ã©s RÃ©giÃ³fejlesztÃ©si MinisztÃ©rium komoly feltÃ©telekhez kÃ¶ti a
pÃ©nzcsomag Ã¡tutalÃ¡sÃ¡t, rÃ¡adÃ¡sul a hÃ¡rom Ã©ves intervallum rendezvÃ©nyeit utÃ³finanszÃrozÃ¡ssal tÃ¡mogatnÃ¡. Fontos
kitÃ©tel, hogy a fesztivÃ¡l megszervezÃ©sÃ©re Ãrjanak ki kÃ¶zbeszerzÃ©st, amely Ã¡ltal a hÃ¡rom Ã©v teljes programjÃ¡t elÅ‘re fel
kellene mutatni. Oravec szerint kÃ©rdÃ©ses, mi lesz a megoldÃ¡s. ElkÃ©pzelhetÅ‘, hogy nem lesz folytatÃ¡sa a fesztivÃ¡lnak. 
A gyÅ±lÃ©s Ã¶tÃ¶s pontjÃ¡ban tÃ¶bb ezer eurÃ³t osztott szÃ©t a testÃ¼let. 3300-at az egyhÃ¡zkÃ¶zsÃ©g kapott. EbbÅ‘l a pÃ©nzbÅ‘l
vÃ©gre megÃºjul a templomtorony, illetve annak Ã³rÃ¡ja, amely mÃ¡r tÃ¶bb mint egy Ã©ve nem Ã¼zemel. A Forma Feszt,
illetve annak kitalÃ¡lÃ³ja, a JÃ³ vilÃ¡g van zenekar az egyes bizottsÃ¡gok dÃ¶ntÃ©se szerint nem kapott tÃ¡mogatÃ¡st. Ezt
azonban Himmler GyÃ¶rgy megvÃ©tÃ³zta, mÃ³dosÃtÃ³ javaslatot nyÃºjtott be. Mint mondta, a Forma feszt a Duna mindkÃ©t
partjÃ¡rÃ³l vonzza a fiatalokat, s kulturÃ¡lis pezsgÃ©st hoz a vÃ¡rosba. â€žEgy olyan modern mÅ±vÃ©szeti kezdemÃ©nyezÃ©srÅ‘l van
szÃ³, amelyet mindenkÃ©ppen tÃ¡mogatni kellene a vÃ¡rosnakâ€• â€“ Ã©rvelt.  A zenekar vÃ©gÃ¼l 500 eurÃ³t kapott elsÅ‘ lemezÃ©nek
az elkÃ©szÃtÃ©sÃ©re, 400-at pedig a mÃ¡r emlÃtett fesztivÃ¡lra. A nyolcas pont keretÃ©n belÃ¼l Oravec kÃ¶szÃ¶netet mondott
SimonkovÃ¡ NatasÃ¡nak, a mozi igazgatÃ³jÃ¡nak, amiÃ©rt jÃ³l menedzselte a filmszÃnhÃ¡z digitalizÃ¡lÃ¡sÃ¡t, s amiÃ©rt az
intÃ©zmÃ©ny nem pÃ©nzt visz el, hanem termel a vÃ¡rosnak. 
PÃ¡rkÃ¡ny elsÅ‘ fÃ©lÃ©ves kÃ¶ltsÃ©gvetÃ©sÃ©nek a megtÃ¡rgyalÃ¡sa sorÃ¡n ellentÃ©tes vÃ©lemÃ©nyek alakultak ki. Oravec Ãºgy vÃ©li,
hogy az Ã¡llamtÃ³l befolyÃ³ pÃ©nzcsomag utalÃ¡sa normalizÃ¡lÃ³dik, beÃ¡llt a rend, rÃ¡adÃ¡sul a vÃ¡rosi szervezetek mÃ¡r az Ã©v
elejÃ©tÅ‘l spÃ³rolnak, Ãgy nincs ok a mÃ³dosÃtÃ¡sra. Szigeti LÃ¡szlÃ³, a pÃ©nzÃ¼gyi bizottsÃ¡g elnÃ¶ke, rendkÃvÃ¼li testÃ¼leti
Ã¼lÃ©st sÃ¼rgetett ez Ã¼gyben, mely szeptember vÃ©gÃ©n lezajlott. A polgÃ¡rmester elmondÃ¡sa szerint mindent
megprÃ³bÃ¡lnak megtenni azÃ©rt, hogy nullÃ¡s legyen a kÃ¶ltsÃ©gvetÃ©s. Elismerte, akadnak problÃ©mÃ¡k az ingatlanok
Ã©rtÃ©kesÃtÃ©se terÃ©n, de egyelÅ‘re Ãºgy tÅ±nik, tarthatÃ³ a kÃ¶ltsÃ©gvetÃ©s. A felvett hitelbÅ‘l, mely 200 ezer eurÃ³ nagysÃ¡gÃº,
mÃ¡r valamennyit merÃtett a vÃ¡ros, ahogy vissza is fizetett. Szigeti viszont nem Ã©rti, mibÅ‘l fakad ez az optimizmus, mert a
bevÃ©teli oldal mÃ¡r nem tud Ãºgy helyreÃ¡llni, hogy ne legyenek mÃnuszok. A kÃ¶zeljÃ¶vÅ‘ben rendkÃvÃ¼li Ã¼lÃ©s keretÃ©ben
beszÃ©lnek e helyzetrÅ‘l. 
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